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Abstract (en)
The invention relates to a method for manufacturing a package for piece goods, in particular multi-packs, which is formed from a supporting
framework of angular packaging elements with at least one open frame panel. According to the invention, a strip (1) of flat packaging material is
drawn off at least one supply roll (2) and applied tightly to the goods (4), leaving a protruding edge (3). The strip lying against the goods is then
closed to form a loop (5) and the protruding edge (3) is folded over for the purpose of forming angular packaging elements. The overlapping portions
of the protruding edge are finally joined together. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur Herstellung einer Verpackung für stückiges Packgut, insbesondere Gebinde, die aus einem Rahmentragwerk
aus winkelförmigen Verpackungselementen mit zumindest einem offenen Rahmenfeld aufgebaut ist. Erfindungsgemäß wird von zumindest einer
Vorratsrolle (2) ein Streifen (1) aus ebenem Verpackungsmaterial abgezogen und mit überstehendem Rand (3) straff an das Packgut (4) angelegt.
Anschließend wird der an dem Packgut anliegende Streifen zu einer Umreifung (5) geschlossen und der überstehende Rand (3) zum Zwecke der
Bildung winkelförmiger Verpackungselemente umgelegt. Die überlappenden Abschnitte des überstehenden Randes werden schließlich miteinander
verbunden. <IMAGE>
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